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Protokół nr 20/22 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
 i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 9 maja  2022 roku 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji.   

  
W dniu 9 maja 2022 roku o godzinie 12:00 Przewodniczący Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  - Pan Mariusz Bladoszewski,  dokonał otwarcia obrad 
Komisj. Powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobie, Sekretarza 
Powiatu  - Pana Piotra Krygiera,  Skarbnika Powiatu – Panią Jolantę Sakowską,  Naczelnika 
Wydziału Komunikacji – Piotra Chrzanowskiego, Pracownika Wydziału Zarządzania 
Administracji i Bezpieczeństwa , Inspektora  – Pana  Adama Ciesielskiego. 
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 
4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. Pan Marek Jaskulski – członek Komisji przybył na posiedzenie 
komisji o godzinie 12:09. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Komisji  - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad z którym można było się zapoznać.  
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji.  
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu nr 19/22 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego z dnia  1 marca 2022 roku. 
5. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 

kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 
Włocławskiego. 

6. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu komunikacji ze 
szczególnym  uwzględnieniem  transportu zbiorowego.  

7. Raport o stanie powiatu włocławskiego. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad Komisji. 



Przewodniczący Komisji -  zapytał czy członkowie komisji mają jakieś uwagi do porządku 
obrad i czy chcieliby wnieść o rozszerzenie jakiegoś punktu ? Nie było żadnych uwag. 
 
Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  
i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4,  
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła zaproponowany porządek obrad składający się z 9 punktów . 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

4. Przyjęcie protokołu  nr 19/22 z posiedzenia Komisji Administracji , Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  z dnia 1 marca 2022 roku. 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 22 z dnia 1 marca  2022 roku ? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest 
za przyjęciem protokołu nr 19/22 z dnia 1 marca 2022 roku i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4,  
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 19/22 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia 1 marca  2022 roku. 
 
 

5. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 
i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 
Powiatu Włocławskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – poprosił  Inspektora Pana  Adama Ciesielskiego o przybliżenie tej 
informacji.  

Inspektor Adam Ciesielski – powiedział, że materiał, który członkowie komisji  dostali jest 
materiałem analitycznym szczegółowo opisującym realizację zadań. Podkreślił, że trzeba 
zwrócić uwagę na trzy pozycję, tzn. doposażenie  magazynu obrony cywilnej jest 170. 000,00 
zł. Większość udało się pozyskać  od wojewody kujawsko – pomorskiego. W między czasie 
doszła kwota 26. 000,00 zł. Otrzymaliśmy łóżka polowe, poduszki, koce, śpiwory 50 
kompletów.  Dofinansowanie 403. 000,00 zł  dla Ochotniczych Straży Pożarnych, to jest 
największa kwota w historii powiatu, która  została z budżetu powiatu przeznaczona dla 
Ochotniczych Straży Pożarnych. Chciałbym jeszcze zwrócić uwagę na jedną kwotę. To jest 
kwota 576. 000,00 zł. To jest wzrost w stosunku do tamtego roku o 20%. I to też jest największa 
kwota  przeznaczona w obszarze bezpieczeństwa przez radę powiatu na  realizację zadań. 



Chciałbym korzystając z okazji, podziękować Panom Radnym Karolowi Matusiakowi, 
Romanowi Tomaszewskiemu, którzy nas wsparli w działaniach, ponieważ musieliśmy 
utworzyć powiatowy punkt zbiórki darów dla mieszkańców Ukrainy. I skorzystaliśmy 
z pomocy tych dwóch radnych. 

Przewodniczący Komisji - podziękował Panu Adamowi Ciesielskiemu za przedstawienie 
informacji. Przewodniczący komisji zapytał, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty 
Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania kryzysowego oraz 
ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego i przeprowadził 
procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 
Za-5,  
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania 
i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 
Włocławskiego. 
 
Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 
kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego 
stanowi załącznik  nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
6. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu komunikacji ze 

szczególnym  uwzględnieniem  transportu zbiorowego.  
 
Przewodniczący Komisji – poprosił o przedstawienie tej informacji  Naczelnikowi Wydziału 
Komunikacji – Panu  Piotrowi  Chrzanowskiemu.  
Naczelnik Wydziału Komunikacji – Pan  Piotr Chrzanowski  –  powiedział, że materiał jest 
obszerny na temat prac, które były w roku ubiegłym. W pierwszym kwartale tego roku w 
Wydziale komunikacji, dotyczącym rejestracji pojazdów,  jak widać w informacji uprawnień 
do kierowania pojazdami, nadzór nad ośrodkami szkolenia kierowców i instruktorami nauki 
jazdy. Licencje, zezwolenia i oczywiście organizacja publicznego transportu zbiorowego. 
Obecnie mamy podpisaną umowę z KPTS. Przybyły nam trzy nowe linie. Przypomnę, że 
w roku ubiegłym były  1) Baruchowo – Kowal -  Lubień kujawski – Chodecz – Lubieniec,  2) 
Lubieniec – Chodecz – Lubień Kujawski – Baruchowo – Kowal, 3) Lubieniec – Chodecz – 
Boniewo – Lubraniec – Izbica Kijawska.   Od pierwszego stycznia mamy Nasiegniewo – Brześć 
kujawski  przez Chełmica Duża – Wieniec. Musieliśmy zawrzeć porozumienie z prezydentem 
miasta  na uruchomienie tej linii. Wojewoda wskazał też, bo sprawdzaliśmy czy możemy, bo 
jest to miasto na prawach powiatu. Było pozwolenie  i w  związku, z tym  ta linia  została 
uruchomiona. Poza tym rada powiatu obniżyła ceny biletów. Na bilet jednorazowy 2,50 zł, za 
przewóz bagażu 2,50  zł i 80  zł bilet miesięczny, które to bilety kupują pracodawcy z brzeskiej 
strefy inwestycyjnej. I ta linia z Nasiegniewa przez Włocławek do strefy przynosi dochody, w  
związku  z tym mniej płacimy. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że z danych statystycznych wynika, że wzrost 
sprzedaży tych biletów z miesiąca na miesiąc wzrasta.  
Naczelnik Wydziału Komunikacji – Pan  Piotr Chrzanowski – powiedział, że wzrasta,  
ponieważ pracodawcy kupują bilety swoim pracownikom ze strefy brzeskiej. 



Radny Tomasz Jezierski – zapytał, czy nie warto byłoby rozważyć, żeby zwiększyć ilość      
kursów? 
Sekretarz Powiatu - Piotr Krygier – powiedział, że ilosć kursów była dostosowana do 
zgłaszanych potrzeb przez pracodawcę.  Na początku przyjmując budżet planowaliśmy, że te 
linie będą obsługiwane także w weekendy. W toku dalszych rozmów , to już po 15 listopada, 
okazało się, że te potrzeby zakładów będą mniejsze. Wyłączono linie komunikacyjne 
w weekendy, ale  czy taka potrzeba jest zostanie poddane weryfikacji. Na razie z tego co wiem,  
przedsiębiorcy nie zgłaszali potrzeb w weekendy. KPTS też uruchamia swoje linie. My też 
musimy pmiętać o tym, że jesteśmy w takim obszarze  i funkcjnujemy, gdzie nie było rynku. 
Tworzyliśmy te linie tak, żeby nie zakłócać funkcjonujacego rynku, dlatego one były ciągnięte 
w miejscach, gdzie to funkcjonowało. Te autobusy widać, bo one są  wyraźnie oznaczone.  
Pańswo macie dokument, na to  potrzeba była i rzeczywiście ona jest zaspakajana dowozem. 
To jest nasz wkład w to, żeby ta strefa funkcjonowała  mimo tej  niekorzystnej sytuacji  
gospodarczej.  Ta strefa nie staje. Ona  ma problemy, ale jak słychać deklaracje 
przedsiębiorców niektórzy będą dalej rozwijać swoje zakłady zwłaszcza, gdzie nie mogą 
funkcjonować w innych rynkach . Jeżeli chodzi o strefę, wydaje się, że to, co zostało przez radę 
powiatu przyjęte i przez zarząd zrealizowane zabezpiecza te potrzeby. O innych nie słyszymy. 
Na pewno będzie  reakcja jak będą takie zgłaszane na publiczny transport zbiorowy 
organizowany przez samorząd. Te inne linie też są po to, żeby zaspakajać nasze potrzeby, jeżeli 
chodzi o jednostki oświatowe i przyczyniają się do tego, że dotarcie do tych uczniów do szkół 
jest łatwiejsze, to raz, dwa, że to w jakiś sposób przekłada  się na to, że nie pogarszała się 
sytuacja jeżeli chodzi o dofinansowanie oświaty. Nie ulega wątpliwości, że te linie na pewno 
są dobrym rozwiązaniem, pomysłem. Rzeczywiście wchodzą w takie zadania w pomoc 
funkcjonowania strefy, przeciwdziałanie bezrobociu. Wydaje się, że to jest takie materialne 
potwierdzenie tego, że w dobrym kierunku są decyzje rady, zarządu. 
Naczelnik Wydziału Komunikacji – Pan  Piotr Chrzanowski -  powiedział, że nasi 
uczniowie  ze szkół powiatowych  nie wykupują biletów. Te trzy linie dowożą do szkół 
uczniów.   
Sekretarz Powiatu  - Piotr Krygier – powiedział, że z punktu widzenia organów powiatów 
warunki są  stwarzane do tego, żeby te szkoły mogły funkcjonować jak najlepiej.  
Przewodniczący Komisji  - podziękował za zabranie głosu Panu Naczelnikowi  Wydziału 
Komunikacji – Panu  Piotrowi  Chrzanowskiemu  i  Sekretarzowi  Powiatu Panu Piotrowi 
Krygierowi. 
Przewodniczący komisji zapytał, członków komisji, czy ktoś ma jakieś pytania do 
przedstawionej informacji? Nie było żadnych pytań? W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący komisji zapytał,  kto jest za przyjęciem  Informacji Starosty Włocławskiego 
z realizacji zadań z zakresu komunikacji ze szczególnym  uwzględnieniem  transportu 
zbiorowego i przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-5,  
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania  Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu komunikacji ze 
szczególnym  uwzględnieniem  transportu zbiorowego.  

Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu komunikacji ze szczególnym  
uwzględnieniem  transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 



7. Raport o stanie powiatu włocławskiego. 
 

Przewodniczący Komisji  -  poinformował,  że wraz z  zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, członkowie komisji otrzymali materiał 
dotyczący Raportu o stanie powiatu włocławskiego wraz z projektem uchwały w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania. 

Przewodniczący Komisji – poprosił o przybliżenie raportu  o stanie powiatu włocławskiego  
Sekretarza Powiatu. 

Sekretarz Powiatu – Piotr Krygier  – powiedział, że powoli przyzwyczajamy się do tego, że 
sesja  absolutoryjna, to nie jest tylko i wyłącznie absolutorium, ale także wotum zaufania. 
Ustawodawca tak wymyślił, rozdziela te dwie rzeczy. Pewno w naszej ocenie wielu z nas nie 
do końca słusznie, no bo czym jest głosowanie nad  wotum, a obok nad  absolutorium w dwóch 
róznych aktach. Myślę, że powoli  Państwo przyzwyczailiście się do formuły w jakiej jest 
przygotowany raport o stanie powiatu włocławskiego. Tytułem wstępu powiem tylko, że rada  
może i ma prawo określić co jest elemetami dodatkowymi poza tym, co stanowi ustawa takiego 
raportu. W naszym powiecie taka uchwała nie funkcjonuje tym samym raport jako dokument 
zawiera w swej treści przede wszystkim to, co nakazuje ustawa między innymi informacja 
o różnego rodzaju programach, wykonaniu uchwał, ale także zawiera takie treści, które  jak 
gdyby  zostały przyjęte przez zarząd i Państwu przekazane. Myślę, że jednym 
z najważniejszych części tego raportu to jest informacja o realizacji priorytetowych  kierunków 
i działań  zarządu powiatu we Włocławku, dlatego  jednym z pierwszych takich punktów jest 
informacja  o tym co do tej pory się wydarzyło przynajmniej w poprzednim roku w zakresie 
budowy  Powiatowego  Centrum Zdrowia. Naturalnie dzisiaj jesteśmy już  dalej, ale według 
tego stanu, który był przyjęty na koniec roku. Ta informacja została Państwu  przekazana także 
kwestie związane z infastrukturą drogową, która była realizowana. Zadania, które były 
realizowane w poprzednim roku, także szczegółowa informacja opierająca się na danych 
z PZD, które także odpowiednie komisje miały w swoich pracach i uwzględniały dalej 
szczegółowe dane dotyczące licznych projektów miękkich, które realizujemy. Przypomnę 
Państwu, że tych projektów jest wiele. Przede wszystkim realizujemy projekt w partnerstwie 
z powiatem rypińskim i zespół prac z firmą „Syntea”, która otwarte postępowanie ogłoszone 
przez powiat wygrała.  Nazywa się  „ Nowe Kwalifikacje Motorem Rozwoju „.  Aktualnie  ten 
projekt jest w fazie intensywnej realizacji. Trwa ich wiele szkoleń. Kolejne trzy projekty były 
projektami  skierowanymi do naszych jednostek oświatowych tak, by kompleksowo wszystkie 
szkoły prowadzone przez powiat mogły w jakiś  sposób z tych programów skorzystać. W tym 
raporcie znajduje się szczegółowa informacja o innych projektach, programach realizowanych 
przez  nasze jednostki, przez  PCPR  przez Powiatowy Urząd Pracy. Możemy się pochwalić, 
jeżeli chodzi o Urząd Pracy jest to jednostka dość wysoko oceniana, jeżeli chodzi 
o Ministerstwo i rzeczywiście realizuje wiele projektów. Rozwija działalność skierowaną do 
osób bezrobotnych. Powiat uczestniczy, niektóre szkoły, które chcą, oczywiście bo nie 
wszystkie są zainteresowane w projektach , które są skierowane do uczniów. Jest szczegółowa  
informacja o innych  działaniach podejmowanych przez powiat w bieżącym roku związanym 
z dotacjami udzielanymi na poszczególne nasze działania, a mianowicie o wspieraniu 
Ochotniczych Straży Pożarnych. Dofinansowanie zadań bezpieczeństwa, system dotowania 
przez Powiat  Ochotniczych Straży Pożarnych, który jest kierowany bezpośrednio do każdej 
jednostki i pozwala im zdecydować autonomicznie o tym, jak dotacje spożytkować, 
wykorzystać. System wspierania Klubów Sportowych, który funkcjonuje i przyjmowany jest 



przez nas poprzez otwarty konkurs dla organizacji pozarządowych na działania ze sportem. 
Także pozwala te realne środki skierować do klubów, bo z drugiej strony jako osoba, gdzieś 
funkcjonuje w klubie sportowym. Jeżeli taki klub piłkarski  dostaje z powiatu dotacje, 
wnioskuje, otrzymuje na poziomie 20.000,00 zł, a jego cały budżet  zamyka się może 
w 100.000,00 zł to nasz udział w finansowaniu działalności tych klubów sportowych jest 
wydatny, odczuwalny i wymierny w jakimś sensie.  Przy wzrastajacych kosztach widać to 
w tych  klubach. Co więcej, myślę, że jesteśmy też widoczni w tych działaniach, czy jeżeli 
chodzi o OSP czy o Kluby Sportowe, umowy są tak obwarowane, żeby rzeczywiście były 
oznaczone. Oczywiście jeżeli chodzi o sport czy straże pożarne, powiat  nigdy nie ma takiej 
roli, żeby zastępować  zadania własne gmin, ale to nasze wsparcie też jest istotne. Przykład 
jednostek także z mojej gminy OSP, kiedy z gminy otrzymują dotacje na poziomie 8.000,00 zł 
czy 10.000,00 zł , a z powiatu mogą otrzymać 4.000,00 zł na funkcjonowanie, to też pokazuje, 
że nasz udział jako powiatu w funkcjonowaniu tych licznych, istotnych dla nas organizacji jest 
ważny. Cały czas jest podtrzymywane dotowanie zabytków. Dalej w raporcie jest opisane inne 
zadania, które były  realizowane  termomodernizacja budynku Powiatowego Urzędu Pracy we 
Włocławku. Wszyscy widzimy jak to wygląda, wyraźnie została  jednostka wprowadzona  
przez powiat oznaczona. Komisja miała możliwość uczestniczenia  na poprzednim posiedzeniu 
tam, to przez wszystkich tam pracujacych osób też zostało docenione. Budowa  instalacji 
fotowoltaicznych dla naszych jednostek , w dzisiejszych czasach pokazuje jak to był ważne 
i w ostatniej chwili  zrealizowane zadanie. Trudno sobie wyobrazić dzisiaj,  co by było 
gdybyśmy przy tych rachunkach w tych jednostkach nie mieli. To pokazują te jednostki, które 
nie mają tych instalacji, tak jak tu te jednostki, Starostwo Powiatowe, gdzie ze względu na 
ograniczenia, na srefę ochrony konserwatorskiej nie  mogliśmy w to wejść. Rachunki  przyszły 
w styczniu prawie dwukrotnie większe. Taka jest rzeczywistość. Myślę, że na podsumowanie 
efektów tego  jeszcze przyjdzie czas. W raporcie jest zawarta również informacja 
o zaawansowaniu i postępach związanych z innym bardzo istotnym  projektem takim 
inwestycyjno – społecznym, który jak w zasadzie został zainicjonowny przez organy powiatu i 
wpisany do wieloletniej prognozy budżetu, mianowicie budowa  Powiatowego  Centrum Sportu 
i Rekreacji. Na podstwie tych  dokumentów tego raportu, jesteście w stanie  Państwo uzyskać 
informację na jakim  to jest etapie i zaawansowaniu. Szczegółowa informacja i dokument 
obszerny o realizacji  zadań w innych obszarach, promocji  ochrony zdrowia, pomocy 
społecznej. Kompleksowo zostało potraktowane  i te części  obligatoryjne dotyczące wykonania 
poszczególnych uchwał  podejmowanych przez radę też znajdują  w takim zestawieniu  
pokazującym na jakim etapie była  realizacja poszczególnych uchwał. Jest tu dużo informacj 
finansowych i ekonomicznych jeżeli chodzi o stan powiatu. Pozostałe informacje są o organach 
powiatu, składach i ich  funkcjonowaniu. Także jest tu garść tych danych statystycznych,  które 
wskazują na to, że cały czas tych zadań nam przybywa.  Pomimo tego co dzieje się na świecie, 
wydziały goedezji czy budownictwa, które są takim obrazem, które mówią jak to się układa 
realnie jeżeli chodzi o inwestowanie w powiecie. Cały czas pracują  dość intensywnie. Nie 
widzimy, żeby tam tych pozwoleń spadło. Można się tego spodziewać na etapie realizacji, 
ponieważ to ma zupełnie inny wymiar. Natomiast my jako administracja odpowiedzialna za 
powiat  myślę, że robimy dużo. Rok do roku więcej przy praktycznie tych samych zasobach 
osobowych.  

Przewodniczący Komisji  - podziękował Sekretarzowi Powiatu – Panu Piotrowi Krygierowi 
za przedstawienie raportu o stanie powiatu włocławskiego.  



Przewodniczacy Komisji zapytał czy ktoś z członków komisji ma jakieś pytania dotyczące 
raportu? Nie było żadnych pytań. W związku z  brakiem  pytań Przewodniczący komisji 
zapytał, kto jest za przyjęciem Raportu o stanie powiatu włocławskiego wraz  z projektem 
uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania. 

  Wyniki głosowania: 
Za - 5,  
Przeciw - 0 

  Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja  
przyjęła  raportu o stanie powiatu włocławskiego wraz z projektem uchwały  w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum  zaufania. 

Raportu o stanie powiatu włocławskiego satnowi załącznik nr  6  do niniejszego protokołu. 

Projekt  uchwały  w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum  zaufania 
stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu. 

8. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie?  Nie było żadnych głosów. 

 
 

9.  Zamknięcie obrad Komisji. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego w dniu 9 maja  2022 roku o godzinie 12:45  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Administracji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
              Mariusz Bladoszewski 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 

 
 

 

 
 

 

 



 

 


